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CHP Ankara Milletvekili 
Semra Dinçer’in ailesi için 
Keçiören Cemevi’nde lokma 
paylaşımı düzenlendi. Babası 
Murtaza Dinçer ve annesi Sai-
me Dinçer, dualarla anıldı. 
     Düzenlenen etkinliğe Ke-
çiören Belediye Başkanı Mesut 
Özarslan, Milletvekili Semra 
Dinçer ve çok sayıda vatan-
daş katıldı. Program boyunca 
merhum Dinçer çifti için dualar 
okunurken, katılımcılara lokma 
ikram edildi.

 
     BAŞKAN ÖZARSLAN’DAN 

 TAZİYE MESAJI 
     Keçiören Belediye Başkanı 

Mesut Özarslan, sosyal medya 
hesabından yaptığı paylaşım-
da, etkinlikteki duygularını şu 
sözlerle ifade etti: 
     “Ankara Milletvekilimiz Sa-
yın Semra Dinçer’in değerli ba-
bası Murtaza Dinçer ve kıymetli 
annesi Saime Dinçer’i, Keçiö-
ren Cemevi’nde düzenlenen 
lokma paylaşımında dualarla 
andık. Merhumların ruhları şad, 
Hakk’la birliği daim olsun. 

Dualarımız daim, gönüller bir 
olsun.” 
Anma programı, vatandaşların 
yoğun katılımıyla manevi bir 
atmosferde sona erdi. 

HABER MERKEZİ

Yozgat Akdağmadeni 
ilçesine bağlı Çaypınar 
Köyü Yardımlaşma ve 
Dayanışma Derneği, 
geleneksel kültürü 
yaşatmak ve gelecek 
nesillere aktarmak ama-
cıyla Ankara’da Arabaşı 
Gecesi düzenledi. Ma-
mak Şafaktepe Parkı’nda 
Yozgatlılar Federasyonu 
binasında gerçekleş-
tirilen etkinlik, yoğun 
katılımla gerçekleşti.

 
     ARABAŞI GECESİ 

 YOĞUN İLGİ 
 GÖRDÜ 

     Arabaşı Gecesi’ne 
Yozgatlılar Federasyonu 
Başkanı Avukat Selçuk 
Bağcı, Sincan Yozgatlılar 
Derneği Başkanı Haydar 
Duran, Kadışehri Yelten 
Köyü Dernek Başkanı 
Beyler Anaç, köy der-
nekleri başkanları, siyasi 
parti temsilcileri ve çok 
sayıda Yozgatlı katıldı.

Etkinlikte konuşan 
Çaypınar Köyü Derneği 
Başkanı Muşali Yılmaz, 

arabaşı kültürünün birlik 
ve beraberliği pekiştiren 
bir gelenek olduğunu 
vurguladı. Yılmaz, “Türk 
kültüründe yardımlaşma 
ve dayanışmanın en 
güzel örneklerinden biri 
olan arabaşı, hem çorba-
sı hem de özel hamu-
ruyla eşsiz bir değere 
sahiptir. Dernek olarak 
bu geleneği yaşatmak 
ve köy halkımızı bir 
araya getirmek için bu 
organizasyonu düzenle-
dik” dedi.

 
     ARABAŞI KÜLTÜRÜ 

 YAŞATILIYOR 
     Katılımcılar, Yozgat’a 
özgü lezzet olan arabaşı 
çorbasını tattı ve gele-
neksel değerlerin keyfini 
çıkardı. Etkinlik, katılım-
cıların memnuniyeti ve 
birliktelik mesajlarıyla 
sona erdi. Çaypınar 
Köyü Derneği’nin bu tür 
organizasyonlarla kül-
türel mirası yaşatmaya 
devam edeceği belirtil-
di. HABER MERKEZİ

Ankara Kent Konseyi 
Kültür Sanat Meclisi 
tarafından düzenlenen 
“AKS 101 Çalıştayı”, 
10-11 Ocak tarihlerin-
de Ankara Kent Konse-
yi binasında gerçek-
leştirilecek. 2'DE

Kültür ve Kent İlişkisine 
Yeni Bir Soluk

Emeklilerin 
Derdini Dinledi

Etimesgut Bele-
diye Başkanı Erdal 
Beşikcioğlu, hafta 
sonu gerçekleştirdiği 
ziyaretlerde Atatürk 

Emekliler Konağı ve 
Göktürk Aile Yaşam 
Merkezini gezerek 
vatandaşlarla bir ara-
ya geldi.  4'DE

Galibiyet Serisini Galibiyet Serisini 
SürdürüyorSürdürüyor

Etimesgut Belediye-
si Voleybol A Takımı, 
Ankara Beştepe 
Voleybol Salonu’nda 

oynanan karşılaşmada 
Kavak Gençlik Sporu 
3-0’lık net bir skorla 
mağlup etti.  3'DE

Altındağ Belediyesi, 
2025 yılının ilk hafta 
sonu buluşmasını 
Ulucanlar Yarı Açık 
Cezaevi Kültür ve Sanat 
Merkezi’nde gerçek-

leştirdi. Geleneksel 
hale gelen “Hafta Sonu 
Buluşmaları”, Aydınlı-
kevler Mahallesi sakin-
lerinin yoğun katılımıyla 
büyük ilgi gördü. 3'DE

Ankara’da yaşayan 
Karaveli köyü sakinleri, 
Yozgat’ın meşhur yeme-
ği arabaşı eşliğinde dü-
zenledikleri anlamlı bir 
gecede bir araya geldi.      

Karaveli Köyü Derneği 
tarafından organize 
edilen etkinlik, katılım-
cılar arasında birlik ve 
beraberlik duygusunu 
pekiştirdi. 2'DE

Yozgat’ın Saraykent 
ilçesi Karapınar Köyü 
Derneği, Başkan Halil 
Çifcisoy’un öncülü-
ğünde, başta Yozgat ve 

Ankara çevresindeki 
ihtiyaç sahibi ailelere 
yönelik yardım çalış-
malarını sürdürüyor. 
4'DE

Keçiören Cemevi’nde 
Lokma İkramı

Gelecek Nesillere
Aktarılan Gelenek

Altındağ’da yılın 
ilk buluşması

Yozgatlılar Arabaşı Gecesinde 

Hasret Giderdi!

Yozgatlı kültürünü yaşatmak 
ve dayanışmayı güçlendirmek 
amacıyla Başkentteki Yozgatlı 
Dernekler Federasyonu tarafın-
dan düzenlenen Arabaşı progra-
mı, Sincan Fatih Kongre ve Fuar 
Alanı’nda yoğun bir katılımla 
gerçekleşti. 
     Düzenlenen etkinliğe, Bağım-
sız Ankara Milletvekili Adnan 

Beker, Sincan Belediye Başkanı 
Murat Ercan, CHP önceki dönem 
Yozgat Milletvekili Ali Keven, 
Yerköy Belediye Başkanı Fatih 
Arslan, Olimpiyat Şampiyonu Rıza 
Kayaalp, STK temsilcileri, siyasi 
parti yetkilileri ve binlerce vatan-
daş katıldı. Programın sunuculu-
ğunu Yozgatlı gazeteci ve köşe 
yazarı Rıfat Çakır üstlendi. 3'DE

YOZGAT KÜLTÜRÜ 
BAŞKENT’TE YAŞATILDI 

Yardımlar Artarak 
Devam Ediyor!
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Ankara’da yaşayan Karaveli 
köyü sakinleri, Yozgat’ın meşhur 
yemeği arabaşı eşliğinde dü-
zenledikleri anlamlı bir gecede 
bir araya geldi.  
     Karaveli Köyü Derneği tara-
fından organize edilen etkinlik, 
katılımcılar arasında birlik ve 
beraberlik duygusunu pekiş-
tirdi. 
     Geceye, Karaveli köyünden 
gelen bürokratlar, eğitimciler ve 
çok sayıda köy derneği başkanı 
katıldı. Program, Kuran-ı Kerim 

tilaveti ve Mevlüt okunmasıyla 
başladı. Ardından katılımcılara 
hitap eden konuşmalar yapıl-
dı. Konuşmalarda, Yozgatlılar 
arasında birlik ve beraberliğin 
önemine değinildi. Arabaşı 
gecelerinin, özellikle gurbetteki 
Yozgatlıların hasret gidermele-
rini sağlayan önemli bir kültürel 
etkinlik olduğu vurgulandı.

 
       BİRLİK VE DAYANIŞMA      

GÜÇLENDİ 
      Yozgatlı Dernekler Fede-

rasyonu Genel Başkanı Selçuk 
Bağcı, yaptığı konuşmada, fe-
derasyona bağlı 100'e yakın köy 
derneğinin, her yıl kış aylarında 
düzenlediği yemekli toplantılar-
la Yozgatlıları bir araya getirdi-
ğini belirtti. Bağcı, "Federasyon 
olarak, Yozgatlı derneklerini bir 
çatı altında toplama amacını gü-
düyoruz. Bu tür organizasyonlar, 
hem kültürümüzü yaşatıyor hem 
de gurbetteki hemşehrilerimizin 
birbirleriyle kaynaşmasını sağlı-
yor" dedi. HABER MERKEZİ

Ankara Kent Konseyi Kültür 
Sanat Meclisi tarafından düzen-
lenen “AKS 101 Çalıştayı”, 10-11 
Ocak tarihlerinde Ankara Kent 
Konseyi binasında gerçekleştiri-
lecek. Çalıştay, Ankara’nın kültür 
ve sanat politikalarına yeni bir 
vizyon kazandırmayı ve liyakati 
ön planda tutmayı hedefliyor.

 
     “KÜLTÜR POLİTİKALARI, 

  KENTİN KİMLİĞİNİ 
  ŞEKİLLENDİRİR” 

     Ankara Kent Konseyi Baş-
kanı Halil İbrahim Yılmaz, kent 
politikalarında kültür ve sanatın 
önemini vurgulayarak şu ifadeleri 
kullandı: 
     “Ankara Kent Konseyi altında 
yeni kurulan Kültür Sanat Mecli-
simiz, yerel yönetimlerin kültür 
ve sanat politikalarının geliştiril-
mesi için bu çalıştayı düzenleme 
kararı aldı. 

  ‘Vasata karşı liyakat yılı olsun’ 
diyerek, uzmanları, sanatçıları ve 
kültür insanlarını bir araya geti-
riyoruz. Amacımız, kültür ve sa-
natın her alanında liyakat sahibi 
bireylerle kalıcı izler bırakmak.” 
     Yılmaz, kültür politikalarının 
kent kalkınmasındaki rolüne de 
dikkat çekerek, “Kenti sadece 
beton yığınlarından ibaret gören-
ler, kentimize en büyük zararı ve-
riyor. Dünya kenti olma yolunda, 
kültürel cazibe merkezi haline 
gelmek için her kesimin görüş-
lerini almalısınız. Bu çalıştay, bu 

vizyonun ilk adımıdır” dedi.
Kültür Sanat Meclisi Başkanı 

Alper Kaya, çalıştayın temel he-
deflerini şöyle açıkladı: 
“Cumhuriyetimizin 101. yılında, 
kent kültürü ve sanat politika-
larına 101 somut katkı sunmayı 
amaçlıyoruz. 

  Yerel yönetimlerin kültür ve 
sanat politikalarındaki rolünü 
tartışacağımız bu oturumlarla 
Ankara’nın başkent kimliğini 
güçlendireceğiz. İnanıyorum ki 
bu hedefimize kolaylıkla ulaşa-
cağız.”

 
     GÖNÜLLÜLÜKLE 

  YÜKSELEN BAŞARI 
     Kaya, çalıştayın 230’u aşkın 
bileşenin gönüllü emeğiyle 
hazırlandığını belirterek, “Müzik-
ten plastik sanatlara, edebiyattan 
kültür diplomasisine kadar 8 ayrı 
çalışma grubumuz, büyük bir 
özveriyle bu çalışmayı hazırla-
dı. Bilgi ve birikimlerini karşılık 
beklemeden ortaya koyan tüm 
bileşenlerimize teşekkür ediyo-
rum” dedi. 
     Son olarak Kaya, Kültür Sanat 
Meclisi’ne destek veren Ankara 
Kent Konseyi Başkanı Halil İbra-
him Yılmaz’a ve yönetim kuruluna 
şükranlarını sundu. 
     “AKS 101 Çalıştayı”, Anka-
ra’nın kültür ve sanat politikala-
rını şekillendirmek adına önemli 
bir adım olarak görülüyor. 

HABER MERKEZİ

Ankara’nın Çankaya ilçesinde yapılan nar-
kotik denetimlerinde, yunus ekiplerinin dikkati 
sayesinde yasaklı maddeyle yakalanan bir şahıs 
gözaltına alındı. Şüphelinin, araçtan uyuşturucu 
madde ve hassas terazi atmaya çalıştığı anlar 
araç içi kameralara yansıdı. 
     Ankara Emniyet Müdürlüğü Narkotik Şube 
ekipleri, narkotik vaka analiz sistemi verileri doğ-
rultusunda belirlenen bölgelerde denetimlerini 
sürdürüyor.

 Çankaya ilçesi Doğukent Bulvarı’nda gerçek-
leştirilen bir uygulama sırasında yaşanan dikkat 
çekici olay, ekiplerin hassas çalışmaları sayesin-
de kısa sürede aydınlatıldı.

 
     MADDE VE TERAZİ ARAÇTAN ATILDI 
     Edinilen bilgilere göre, ticari taksiyle seyir 

halinde olan şüpheli, polis kontrol noktasını fark 
edince panikleyerek aracın kapısını açtı. Yanın-
da taşıdığı yasaklı madde ve hassas teraziyi yol 
kenarına atan zanlı, yunus ekiplerinin dikkatin-
den kaçamadı. Durumu fark eden ekipler, hızlı 
bir şekilde müdahale ederek taksiyi durdurdu ve 
şüpheliyi gözaltına aldı.

  SORUŞTURMA DEVAM EDİYOR 
     Yakalanan zanlı, işlemlerinin yapılması için An-
kara Narkotik Şube Müdürlüğü’ne teslim edildi. 
Olayla ilgili soruşturmanın sürdüğü ve şüphelinin 
bağlantılarının araştırıldığı öğrenildi. 
Ankara Emniyet Müdürlüğü yetkilileri, narkotik 
suçlarla mücadelenin kararlılıkla devam edece-
ğini ve halkın güvenliği için denetimlerin artarak 
süreceğini belirtti. HABER MERKEZİ

Ankara'da, başıboş köpeklerin bir vatandaşın saldırısına yol 
açtığı anlar, cep telefonu kameralarına yansıdı. Türkiye'de uzun 
süredir tartışma konusu olan başıboş köpek sorunu, bu olayla 
yeniden gündeme geldi.

 
     BAŞKENTTEKİ KÖPEK SALDIRISI 

 SOSYAL MEDYADA GÜNDEM OLDU 
     Başkentte yolda yürüyen bir vatandaş, başıboş köpeklerin sal-
dırısına uğradı. O anlar kayda alındığında, izleyenlerin dikkatini 
çeken bir diğer olay ise çevreden geçen araçların hiçbir şekilde 
durmayıp olay yerine duyarsızca devam etmeleri oldu. Bu gö-
rüntüler, sosyal medyada hızla yayılarak tepkilere yol açtı. Birçok 
kullanıcı, "İnsanlık ölmüş" diyerek, duyarsızlığı eleştirdi.

 
     BAŞIBOŞ KÖPEK SORUNU BİR KEZ DAHA GÜNDEMDE 
     Bu olay, başıboş köpeklerin halk güvenliği için oluşturduğu 

tehditleri bir kez daha gözler önüne serdi. Ankara'da yaşanan 
köpek saldırısı, köpeklerin kontrolsüz şekilde sokaklarda dolaş-
masının ne kadar tehlikeli olabileceğini ortaya koydu. 

 Sosyal medya kullanıcıları, köpeklerin denetlenmesi gerektiği 
konusunda çağrılarda bulundu. 

 Bu olay, başıboş köpeklerin kontrol altına alınması gerektiğini 
ve duyarlı bir toplum olmanın önemini bir kez daha gündeme 
getirdi.

 
     BAŞKENTTE YARDIM DUYARSIZLIĞINA TEPKİ 
     Saldırı sırasında çevredekilerin yardıma gelmemesi, sosyal 
medya kullanıcıları tarafından sert şekilde eleştirildi. Yolda geçen 
araçların saldırıya uğrayan vatandaşa yardım etmeyerek hızla 
uzaklaşması, "İnsanlık ölmüş" gibi yorumlara sebep oldu. Bu gö-
rüntüler, toplumsal sorumluluk bilincinin eksikliği üzerine birçok 
soruyu gündeme getirdi. HABER MERKEZİ Kültür ve Kent İlişkisine 

Yeni Bir Soluk

Çankaya’da Film Gibi 
Narkotik Operasyonu

Yozgatlılar Arabaşı Gecesinde 

Hasret Giderdi!

Yardım Beklerken 
Duyarsız Kaldılar!
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Altındağ’da yılın 
ilk buluşması

Kuzey Makedonya meclisine FETO 
terör örgütü Soruşturması verildi. 
     Kuzey Make-
don Türk asıllı 
Vekil Salih Murat  
FETO terör örgütü 
hakkında mecli-
se soru önergesi 
verdi.
    Kuzey Make-
donya Cumhuri-
yetinde halen Feto 
terör örgütünün 
okullarının temsil-
cileri aktif olarak  
calışmalarına 
devam ediyorlar. 
Kuzey Makedonya devleti 
Meclisinin aktif çalışkan 
vekillerinden olan Türk 
asıllı Milletvekili Salih Mu-
rat geçtiğimiz  ay Makedon 
Hükümete, İçişleri Bakanlı-
ğı'na ve Adalet Bakanlığı'na 
Makedon topraklarındaki 
FETÖ faaliyetleriyle ilgili 
soru önergesi sundu, verdi.  
     Üç kurumdan gelen yedi 
soruma verilen cevaplardan  
kısmen memnun olduğunu 
Üç dilde sosyal medyasından 
duyuran Salih Murat vekilimi 
kutluyorum.
     Adalet Bakanlığı, 2018-
2023 döneminde FETÖ ile 
bağlantılı 26 iade talebinin 
alındığını bildirdi. Ancak, 
taleplerin kesin zaman çizel-
gesi ve durumları hakkında 
bilgi verilmedi. Bakanlık, 
kaç talebin onaylandığını ve 
diğerlerinin hangi aşamada 
olduğunu belirtmeden "sü-

reçlerin devam ettiği" 
ifadesinin arkasına 
sığınıyor.
     İçişleri Bakanlığı, 
FETÖ'ye karşı somut 
önlemler konusunda 
yanıt vermek yerine, 
örgütün BM tara-
fından terör örgütü 
olarak tanınmadığını 
öne sürerek Türkiye 
ile ikili işbirliği ko-
nusunun özünden 
kaçınıyor. Bugüne 
kadar FETÖ mensup-

ları hakkında tek bir suç 
duyurusunda bulunulmamış 
olması endişe vericidir.
     Türk toplumu ile ilgili 
sorulara Hükümetin verdiği 
yanıt özellikle sorunludur. 
Hükümet, FETÖ terimini hiç 
kullanmadan, Türk toplu-
munun spesifik endişelerini 
tamamen göz ardı ederek 
"kültürel işbirliği" ve "di-
yalog" gibi genel ifadeler 
kullanmaktadır.
     Bir milletvekili olarak, 
Kuzey Makedonya ile Türki-
ye Cumhuriyeti arasındaki 
iyi ve dostane ilişkiler ile 
Makedonya'daki Türk top-
lumunun beklentileri ve 
endişeleri doğrultusunda, 
ulusal mevzuatımız ve ulus-
lararası normlar çerçevesin-
de FETÖ'ye karşı tüm yasal 
süreçleri başlatmaya yoğun 
bir şekilde devam edece-
ğim” dedi.

DOĞAN 
TUFAN

     

YOZGAT KÜLTÜRÜ 
BAŞKENT’TE YAŞATILDI 

Yozgatlı kültürünü yaşatmak ve 
dayanışmayı güçlendirmek ama-
cıyla Başkentteki Yozgatlı Dernek-
ler Federasyonu tarafından düzen-
lenen Arabaşı programı, Sincan 
Fatih Kongre ve Fuar Alanı’nda 
yoğun bir katılımla gerçekleşti. 
     Düzenlenen etkinliğe, Bağımsız 
Ankara Milletvekili Adnan Beker, 
Sincan Belediye Başkanı Murat 
Ercan, CHP önceki dönem Yoz-
gat Milletvekili Ali Keven, Yerköy 
Belediye Başkanı Fatih Arslan, 
Olimpiyat Şampiyonu Rıza Kaya-
alp, STK temsilcileri, siyasi parti 
yetkilileri ve binlerce vatandaş 
katıldı. Programın sunuculuğunu 
Yozgatlı gazeteci ve köşe yazarı 
Rıfat Çakır üstlendi.

 
     ARABAŞI KÜLTÜRÜ VE 

  BİRLİK MESAJLARI VERİLDİ 
     Etkinlik, Kur’an-ı Kerim tilaveti, 
saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
okunmasıyla başladı. Başkentteki 
Yozgatlı Dernekler Federasyonu 
Başkanı Şakir Bulut, yaptığı açılış 
konuşmasında Yozgatlıların birlik 
ve beraberliğini vurguladı. 

   Bulut, “Yazın köy şenlikleri, 
Ramazan’da iftar sofraları ve kış 
aylarında Arabaşı programları 
düzenleyerek dayanışmayı sürdü-
rüyoruz. Yozgatlılar olarak birlikte 
hareket etmeye devam edeceğiz” 
dedi. 
     Federasyonun kurucusu Mesut 
Kağan ise, farklı dernekleri bir 

araya getirerek daha güçlü bir 
yapı oluşturduklarını belirtti. Ka-
ğan, “Birlikten güç doğar.

  Federasyon çatısı altında 
etkinliklerimizi daha etkili şekilde 
düzenliyoruz. 

Ev sahipliği için Sincan Belediye 
Başkanımız Murat Ercan’a teşek-
kür ederim” ifadelerini kullandı.

 
     SİNCAN BELEDİYE BAŞKANI: 

  "YOZGAT, DEĞERLERİMİZİN 
  TEMSİLCİSİDİR" 

     Sincan Belediye Başkanı Murat 
Ercan, Yozgatlıların Sincan’a ve 
ülkemize katkılarının büyük oldu-
ğunu belirterek, “Yozgat, birlik ve 
beraberliğin simgesidir. Değerle-
rimizi korumada ve gelecek nesil-
lere aktarmada Yozgatlı hemşehri-
lerimize minnettarız” dedi.

 
     YOZGATLILAR BİRLİK VE 

  DAYANIŞMA İÇİNDE 
     Yerköy Belediye Başkanı Fatih 
Arslan, Arabaşı’nın Yozgat kültü-
ründe sadece bir yemek değil, da-
yanışma ve birlikteliği temsil eden 
bir değer olduğunu ifade etti. 

 
      YOZGAT’TA KALMANIZI 

   İSTERDİM 
     CHP önceki dönem Yozgat Mil-
letvekili Ali Keven ise Yozgat’tan 
Ankara’ya göç eden vatandaşların 
sorumluluklarını hatırlatarak, Yoz-
gat’ın değerlerini koruma çağrı-
sında bulundu. Keven, ““Herkesin 

bir nedenle Yozgat’tan kopup 
Ankara’ya geldiniz. Büyük çoğun-
luğumuz ekmek; iş, aş kaygısı ile 
buralara geldiniz. Buralarda mutlu 
musunuz bilmiyorum. Sizlerin 
Yozgat’ta kalıp mutlu olmanızı 
isterdim. 

2002 yılında 684 bin nüfusu 
olan bir il Bugün 414 Bine Düştü. 
Yozgatlı olarak hepimizin Yozgat’a 
karşı bir görevi ve sorumluluğu 
var. Orası bizim doğduğumuz il. 
Ama doyduğumuz il olan Anka-
ra’ya karşı görev ve sorumlulukla-
rımız var” şeklinde konuştu. 

 
     İÇ ANADOLU 

  BİRLİĞİ KURULACAK 
     Bağımsız Ankara Milletvekili 
Adnan Beker, İç Anadolu birlikleri-
ni kurma hedeflerinden bahsede-
rek, “İç Anadolu, ülkemizin temel 
taşıdır. Birlikte hareket ederek 
daha güçlü bir geleceğe adım 
atacağız” dedi.

 
     PROGRAM PLAKET TÖRENİ 

  VE MÜZİK DİNLETİSİYLE 
  SONA ERDİ 

     Protokol konuşmalarının ar-
dından, plaket takdimi ve müzik 
ziyafeti ile program sona erdi. 
Yozgatlıların bir araya geldiği bu 
anlamlı gece, kültürel değerlerin 
yaşatılmasına ve toplumsal daya-
nışmanın pekişmesine önemli bir 
katkı sağladı.

MEHMET KALABALIK

Altındağ Belediyesi, 2025 
yılının ilk hafta sonu buluş-
masını Ulucanlar Yarı Açık 
Cezaevi Kültür ve Sanat 
Merkezi’nde gerçekleştir-
di. Geleneksel hale gelen 
“Hafta Sonu Buluşmaları”, 
Aydınlıkevler Mahallesi sa-
kinlerinin yoğun katılımıyla 
büyük ilgi gördü.

 
     BAŞKAN TİRYAKİ: 

 “TOPLUMSAL 
  BAĞLARI 
  GÜÇLENDİRİYORUZ” 

     Altındağ Belediye Baş-
kanı Dr. Veysel Tiryaki’nin 
ev sahipliğinde düzenlenen 
etkinlikte, Başkan Tiryaki 
mahalle sakinleriyle birebir 
sohbet ederek onların talep-
lerini dinledi. 

Etkinlikte yaptığı konuş-
mada, Altındağlı vatandaş-
larla bir arada olmaktan mut-
luluk duyduğunu ifade eden 
Tiryaki, bu tür buluşmaların 
toplumsal dayanışmayı güç-
lendirdiğini vurguladı. 
     “Altındağ’ın her mahalle-
sinde vatandaşlarımızla bir 
araya gelerek beklentilerini 
anlamaya çalışıyoruz. Bir-
likte geçirilen her an, daha 
güçlü bir Altındağ inşa etme-
miz için bize ilham veriyor” 

diyen Başkan Tiryaki, hafta 
sonu buluşmalarının önemi-
ne dikkat çekti.

 
    “GELENEĞİMİZİ 

  BOZMADIK, AYNI 
  SOFRADA BULUŞTUK” 

     Aydınlıkevler Mahallesi 
sakinleri, Altındağ Bele-
diyesi’nin hizmetlerinden 
duydukları memnuniyeti dile 
getirerek, bu buluşmaların 
mahalleler arasında daya-
nışmayı artırdığını belirtti. 
Başkan Tiryaki, yeni yılın ilk 
pazar günü gerçekleştirilen 
buluşmayla ilgili olarak, 
“Geleneğimizi bozmadık, 
komşularımızla aynı sofrada 
buluştuk. 

Amacımız, Altındağlı hem-
şehrilerimizin gönüllerinde 
güzel izler bırakabilmek” 
dedi. 
     Tiryaki, yıl boyunca Altın-
dağ’ın diğer mahallelerinde 
de bu buluşmaların devam 
edeceğini ifade ederek, 
Aydınlıkevler sakinlerine 
teşekkür etti. 

Hafta sonu buluşmaları, 
mahalle sakinlerinin birbir-
leriyle kaynaşmasına vesile 
olurken, katılımcılar etkin-
likten memnuniyetle ayrıldı. 
HABER MERKEZİ

Etimesgut Belediyesi Voleybol A 
Takımı, Ankara Beştepe Voleybol 
Salonu’nda oynanan karşılaşmada 
Kavak Gençlik Sporu 3-0’lık net bir 
skorla mağlup etti. 

Disiplinli çalışmaları ve üstün 
performanslarıyla galibiyet serisini 
sürdüren A Takımı, seyircilerine bir 
kez daha zafer sevinci yaşattı. 
     Maçı izlemeye gelenler arasında 
Etimesgut Belediye Başkan Yardım-
cısı Ebru Keyvan, Kulüp Başkanı ve 
Meclis Üyesi Ozan Yiğit, Başkan 
Vekili Özkan Deniz, Danışmanlar 
Beyza Şentürk ve Cem Berk Erdinç 
ile çok sayıda meclis üyesi yer aldı. 
     Maçın başlangıç düdüğüyle 
birlikte üstünlüğü ele geçiren 
Etimesgut Belediyesi Voleybol A 
Takımı, setleri rakibine kaptırma-
dan mücadeleyi tamamladı. 

Taraftarlarının coşkulu tezahü-
ratlarıyla moral bulan takım, 3-0’lık 
skorla sahadan galip ayrıldı.

 
     “AZİM VE DİSİPLİNLE 

 KAZANIYORUZ” 
     Maç sonunda sahaya inerek 
oyuncuları tek tek tebrik eden Eti-
mesgut Belediye Başkan Yardımcısı 
Ebru Keyvan, takımın başarısını şu 
sözlerle değerlendirdi: 
     “Voleybol A Takımımızı göster-
dikleri üstün performanstan dolayı 
tebrik ediyorum. Takımımız, kurulu-
şundan bu yana azim ve disiplinden 
asla ödün vermedi. Her bir oyun-

cumuzun sahadaki kararlılığı ve 
mücadele azmi bizleri gururlandırı-
yor. Kulüp Başkanımız Ozan Yiğit’e, 
antrenörlerimize, kulüp yönetimine 
ve takımımıza başarılarının devamı-
nı diliyorum.” 
     Takımın başarısı hakkında 
değerlendirmelerde bulunan Kulüp 
Başkanı Ozan Yiğit, şunları söyledi: 
“Peş peşe gelen bu başarılar 
tesadüf değil! Etimesgut Bele-
diyesi Voleybol A Takımı olarak 
hedefimiz, Türkiye sporuna katkı 
sağlamak, genç yetenekleri spora 
kazandırmak ve profesyonel alanda 
onlara fırsatlar sunmaktır. 

Bugüne kadar katıldığımız tüm 
maçlarda en üst düzeyde perfor-
mans sergiledik. 

Aynı zamanda spor ahlakımızı 
saha içinde ve dışında herkese 
gösterdiğimizi düşünüyorum. 
Emeği geçen herkese teşekkür edi-
yorum. Bu başarı hepimizin!”

 
     TAKIM, TARAFTARLARIYLA 

 KENETLENDİ 
     Etimesgut Belediyesi Voleybol A 
Takımı, sezon boyunca elde ettiği 
başarılarla taraftarlarının sevgisini 
kazanmayı başardı. 

Takım, önümüzdeki maçlar için 
çalışmalarına hız kesmeden devam 
ederken, hedefini bir kez daha 
galibiyet serisini sürdürmek olarak 
belirledi. 

HABER MERKEZİ

Galibiyet Serisini 
Sürdürüyor
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Etimesgut Belediye Başkanı Erdal 
Beşikcioğlu, hafta sonu gerçekleştirdiği 
ziyaretlerde Atatürk Emekliler Konağı ve 
Göktürk Aile Yaşam Merkezini gezerek 
vatandaşlarla bir araya geldi. Ziyaretlerine 
Başkan Yardımcısı Mutlu Kerimoğlu, Da-
nışmanı Cem Berk Erdinç, Meclis Üyesi 
Ozan Yiğit, Özel Kalem Müdürü Levent 
Bozkurt, Park Bahçeler Müdürü Nihat 
Bayramoğlu, Fen İşleri Müdürü Fikret Gö-
züoğlu ve Etimkent Şirket Müdürü Muzaf-
fer Çakır eşlik etti.

 
     “GEÇİNEMİYORUZ!” 

  İSYANI 
     Başkan Beşikcioğlu, ilk olarak Atatürk 
Emekliler Konağını ziyaret etti. Burada 
emeklilerle sohbet ederek sorunlarını 
dinleyen Beşikcioğlu, özellikle maaş 
zammından memnun olmayan emeklilerin 
geçim sıkıntısı yaşadıklarını dile getirdik-
lerini aktardı. Emekliler, artan gıda ve kira 
fiyatları nedeniyle ay sonunu getiremedik-
lerini belirterek, “Geçinemiyoruz!” ifade-
leriyle yaşadıkları sıkıntıyı vurguladılar. 
     Emekli maaşlarına yapılan zam oranı-
nın açlık sınırının altında kaldığını belirten 
Başkan Beşikcioğlu, şu açıklamalarda 
bulundu: 
     “Yıllarca bu devlete hizmet ettikten 
sonra emekli vatandaşlarımızın rahat bir 
yaşam sürmesi gerekirken, pek çoğu 
geçim sıkıntısı nedeniyle ikinci bir işte 
çalışıyor.

 Bu durum kabul edilemez. Etimesgut 
Belediyesi ve partim adına elimizden 

gelen tüm imkânları sizler için seferber 
etmeye devam edeceğiz.”

 
     “TÜM ÇABAMIZ 

  İNSANIMIZI 
  MUTLU ETMEK” 

     Başkan Beşikcioğlu, sosyal destek ça-
lışmalarına verdikleri önemi vurgulayarak, 
“Göreve geldiğimiz ilk günden bu yana 
dar gelirli ailelere, çocuklara ve emeklile-
re daha iyi hizmet sunmak için çalışıyoruz.    

  ‘Emekliler Tiyatrosu’nu kurarak hem 
sosyalleşmenizi hem de üretkenliğinizle 
kazanç sağlamanızı hedefledik. Amacımız 
insanımızı mutlu ederek hizmet etmek” 
dedi. 
     Beşikcioğlu, tesiste tespit edilen ek-
sikliklerin giderilmesi için ilgili birimlere 
talimat verdiğini belirtti.

 
     GÖKTÜRK AİLE YAŞAM   

  MERKEZİ’NDE İNCELEME 
     Ziyaretin ikinci durağı olan Göktürk 
Aile Yaşam Merkezinde de vatandaşlarla 
sohbet eden Beşikcioğlu, merkezde ya-
pılan hizmetleri inceledi ve vatandaşların 
taleplerini dinledi. 

Başkan, sosyal tesislerin vatandaşlar 
için daha verimli hale gelmesi adına gere-
ken çalışmaların hızla yapılacağını ifade 
etti. 
     Beşikcioğlu’nun hafta sonu ziyaretleri, 
vatandaşlarla birebir iletişim kurarak so-
runları yerinde dinleme ve çözüm odaklı 
bir yaklaşım sergileme açısından büyük 
takdir topladı. HABER MERKEZİ

Yozgat’ın Saraykent ilçesi Karapınar Köyü 
Derneği, Başkan Halil Çifcisoy’un öncülüğün-
de, başta Yozgat ve Ankara çevresindeki ihti-
yaç sahibi ailelere yönelik yardım çalışmalarını 
sürdürüyor.  
     Dernek, zor durumda olan ailelere maddi ve 
manevi destek olabilmek için çeşitli projeler 
gerçekleştiriyor.

 
     GIDA VE GİYSİ YARDIMLARI YAPILIYOR 
     Çifcisoy, özellikle bayramlar gibi özel 
günlerde, yardıma muhtaç ailelere gıda ve 
giysi desteği sunuyor. Bayramlarda, çocuklara 
bayramlık giyim eşyaları alınarak ihtiyaç sahip-
lerine ulaştırılıyor. 

  Ayrıca, Kurban Bayramı’nda dernek tara-
fından yapılan kurban kesiminden elde edilen 
etler, zor durumda olan ailelere dağıtılarak, 
gıda desteği sağlanıyor.

 Bu tür yardımlar, derneğin düzenli faaliyetle-
rinin temelini oluşturuyor.

 Dernek tarafından gerçekleştirilen bu yar-
dım faaliyetleri, hayırseverlerin katkılarıyla her 
geçen yıl daha da büyüyerek devam ediyor. 

  Başkan Halil Çifcisoy, “Amacımız, hem-
şehrilerimize yardımcı olmak ve bayramlarda 
sevinçlerini artırmaktır. 

Bu tür çalışmalarla dayanışma ruhunu pekişti-
riyoruz” diyerek, toplumsal sorumluluk projele-
rinin önemine dikkat çekti.

 
     GELECEKTE YARDIMLAR ARTACAK 
     Dernek, gelecekte daha fazla aileye ulaşma-
yı ve yardımlarını artırmayı hedefliyor. Çifci-
soy, gelecek yıllarda bu çalışmalarını daha 
geniş bir kitleye ulaştırarak, daha fazla insana 
dokunmayı planladıklarını ve yardımlarını sür-
düreceklerini belirtti. Yozgat ve Ankara çevre-
sindeki ihtiyaç sahibi ailelerin yüzlerini güldür-
mek amacıyla yapılan bu anlamlı yardımların, 
toplumun dayanışma gücünü artırmaya devam 
edeceği vurgulandı. HABER MERKEZİ

Emeklilerin 
Derdini Dinledi

Gençlere Moral ve 
Destek Verdi

Yardımlar Artarak 
Devam Ediyor!

Pursaklar Belediye Başkanı 
Ertuğrul Çetin, ilçede bulu-
nan Millet Kıraathanelerini 
ziyaret ederek, sınavlara 
hazırlanan gençlere moral 
verdi. 

 7 farklı Millet Kıraathane-
sinde yoğun bir şekilde ders 
çalışan öğrencilerle kısa 
sohbetler yapan Başkan Çe-
tin, gençlerin eğitim sürecine 
olan katkısını ve desteğini 
sürdürdü.

 
     MİLLET 

 KIRAATHANELERİNDE 
 GENÇLERE DESTEK 

    Pursaklar’da gençlerin 
eğitimine büyük önem veren 
Başkan Ertuğrul Çetin, Millet 

Kıraathaneleri’nin gençlerin 
ders çalışma ve kitap okuma 
ihtiyaçlarına hitap ettiğini 
belirtti.

 Başkan, “Millet Kıraathane-
lerimizde büyük bir özveriyle 
sınavlara hazırlanan gençleri-
mizi ziyaret ettik. 

Zihin açıklığı diliyorum ve 
hepsine başarılar diliyorum,” 
dedi.

GENÇLERE ÜCRETSİZ   
ÇAY VE ÇORBA İKRAMI 

   Başkan Çetin, ziyaretle-
rinde gençlerin dikkatini 
dağıtmamaya özen göstere-
rek, onlara zinde kalmaları 
için ücretsiz çay ve çorba 
ikramında bulundu. Başkan, 

Millet Kıraathanesi’nin her 
gün açık olduğunu ve kitap 
okumak ya da ders çalışmak 
isteyen tüm gençleri bekle-
diklerini vurguladı.

 
     PURSAKLAR’DA EĞİTİM 

  ODAKLI DESTEK VE 
  HİZMETLER 

     Pursaklar Belediyesi, 
gençlerin eğitim süreçlerine 
katkıda bulunmaya devam 
ediyor.  

Başkan Ertuğrul Çetin’in 
öncülüğünde, ilçede eğitim 
alanında yapılan yatırımlar, 
gençlerin daha sağlıklı ve 
verimli bir ortamda çalışabil-
melerini sağlıyor. 

HABER MERKEZİ


